
 

 

 

Zpráva ze závodu 
FQT – finální kvalifikační turnaj 

13. – 17.6.2024, Antalye Turecko 

 

Počet účastníků:308 

Počet zemí: 83 

 

Vedoucí výjezdu: Hana Majarová 

Trenér: Zdeněk Horáček 

Muži RL: Richard Krejčí, Adam Li, Josef Křesala 

Ženy RL: Marie Horáčková, Jindřiška Vaněk Vaněčková, Nikola Lettlová 

 

Finální kvalifikační závod v Turecku byl poslední možností, jak získat místo pro letošní 
Olympijské hry, a to jak v družstvech, tak v jednotlivcích. Ženy měly možnost vybojovat 
pouze týmovou kvótu, protože v jednotlivcích už ji máme díky loňskému vítězství Marušky 
na MS. Muži naopak měli možnost nejprve zabojovat o týmovou kvótu a v případě 
neúspěchu mohli zabojovat ještě jako jednotlivci. Po mnoha aktualizacích byla nakonec ve 
hře 4 místa pro družstva žen a 3 místa pro družstva mužů, 7 míst v kategorii žen a 5 míst 
v kategorii mužů.  

 

Výsledky: 

Kompletní výsledky ze závodu 

https://www.ianseo.net/Details.php?toId=18386 

 

Průběh závodu: 

Pro letošní rok jsme zvolili jiný hotel než obvykle, a to čistě z finančních důvodů. Nakonec 
se ukázal jako dobrá volba, a to zejména pro jeho polohu. Nachází se hned vedle závodní 
střelnice a v blízkosti tréninkové střelnice což bylo v parných dnech obrovskou výhodou. 
Nemuseli jsme se řídit předepsanou dopravou na střelnici a ušetřili tak spoustu času 
stráveného na slunci a v teplotách okolo 35ti stupňů a více. Počasí vládlo opravdu horké 
což bralo všem na střelnici spoustu sil. První dny dosahovaly teploty 40ti stupňů, pak když 
se snížila teplota přidala se vyšší vlhkost. Tyto podmínky značně prověřily fyzický stav 
střelců a opět se zde potvrdilo, jak je kondice sportovců pro tyto případy důležitá. 
Organizačně byl závod zkušenými pořadateli zvládnut skvěle a v průběhu nenastaly žádné 
komplikace.  

Závod začal soutěží žen. Více než umístění v jednotlivcích bylo pro nás důležité umístění 
družstva a postup mezi 24 postupujících týmů. To se nakonec díky dobrým výkonům všech 
holek podařilo, do eliminací nastoupily z 22 místa. V soutěži startovalo 39 týmů. Ihned po 
kvalifikaci následovaly eliminace. Naše družstvo v prvním kole nastoupilo proti týmu 
Vietnamu nicméně i přes bojovný výkon prohrálo 0:6. V tento moment pro ně soutěž 
skončila, do soutěže jednotlivců už nenastoupily, protože už individuální kvótu máme  
z loňského roku.  

FQT pokračovalo soutěží mužů. Našemu družstvu se bohužel nepodařilo postoupit do 
eliminací, takže ve hře zůstala pouze možnost zisku individuální kvóty. Z hlediska 



 

výsledkové úrovně ostatních střelců a značně nervózní atmosféry na střelnici jsme 
v soutěži jednotlivců cítili vyšší šanci na úspěch. Kluci napravili slabší výsledky z kvalifikace 
a bojovali o každý set. Všichni tři tak úspěšně prošli přes první kolo. V druhém kole skončil 
Pepa, ve třetím kole vypadl Richard. V soutěži se tak udržel už jen Adam. Na dopolední tři 
eliminační kola navazovala odpolední čtyři kola (1/8,1/4,1/2, finále) střílená na finálové 
střelnici s online přenosem. Cílem bylo dostat se do semifinále. V prvním kole Adam porazil 
reprezentanta Azerdbajdžánu. V druhém kole nastoupil proti silnému střelci z Bangladéše. 
Souboj to byl vyrovnaný a rozhodnout musel rozstřel. Ten bohužel Adam prohrál nicméně 
zisk 5ti setových bodů dával obrovskou šanci na umístění na pátém místě. Museli jsme 
však počkat na poslední souboj čtvrtfinále abychom měli jistotu. Další rozstřel se ale 
nekonal a kvóta pro olympijské hry připadla díky Adamovi České republice.  

Po dlouhých 16ti letech tak budeme mít na Olympijských hrách dva zástupce. Tentokrát to 
bude o to zajímavější, že se do programu her dostala soutěž mix týmů.  

 

Závěrečné hodnocení: 

Tento výjezd se hodnotí velmi snadno. Splnil se cíl a tím byla další olympijská kvóta. 
Nemůžeme být víc spojeni. Navíc celý závod provázela dobrá atmosféra, celý tým makal, 
podporoval se a táhl za jeden provaz. Věřím, že i to se odrazilo na celkovém úspěchu. Pro 
Niki a Richarda to byla první zkušenost na velké světové dospělácké scéně a vyrovnali se 
s tím velmi dobře. Získali spoustu zkušeností a podnětů do své další přípravy což ale platí 
i pro ostatní členy výpravy.  

Na závěr bych poděkovala jak našim reprezentantům, tak jejich trenérům a také Zdeňkovi 
Horáčkovi za skvělou spolupráci při zajištění týmu. A Adamovi ještě jedna velká gratulace! 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                       

V Prostějově dne 23.06.2024      Hana Majarová 

Vedoucí výjezdu 


